



“2018 年陈新政国际论坛”
邀请函

致：福州大学闽商文化研究院

苏文菁院长：

为了纪念槟城杰出闽商代表人物，原籍福建厦门的陈新政的即将莅临的 137 岁冥诞，在槟城教育局支持之下，本馆联合槟城华校教师会、维新学院、福建会馆主办；中山会馆、光华日报、颍川小学、钟灵校友会和槟华校友会协办，将在 2018 年 9 月 12-15 日举行“2018 年陈新政国际论坛”与学术交流活动。

陈新政逝世时只有 42 岁，可是在他短暂的生命中，他除了支持孙中山先生成功推翻帝制，更促进了教育与文化的各种事业的工作，而留下不朽的历史伟绩。他所创立的 5 个机构与学府，至今都在 100 周年庆祝之际：槟城阅书报社（1906 年），世界历史最悠久的民办中文报—光华日报（1910 年），培育无数人才包括多位新加坡和马来西亚部长的钟灵中学（1917 年），为无数人才奠定基础教育的颍川小学（1917 年）和培育无数杰出女性的福建女校（1920 年，现为槟华四校）。陈新政的时代为今天的马来西亚社会的发展奠定了良好的基础，是闽商对马来西亚做出贡献的典型代表。

您在闽商文化研究方面知识渊博浩荡，国际闻名，为了让马来西亚人更了解闽商的精神与文化，特邀请您做为大会主旨主讲人与学术交流的主持人。您的主旨报告为“闽商与亚洲文化共同体建设”。为此，邀请您于 2018 年 9 月 11-16 日驻蹕槟城、给予论坛与学术交流会各方面的支持。本馆将提供您会务费用，您自负国际往返费用、落地的交通与食宿经费。期待能获得您的支持。

特此道谢。

敬祝教安



孙中山槟城基地纪念馆
馆代表：吴美润
2018 年 6 月 15 日





“2018 Tan Sin Cheng International Forum”
Invitation

To : Fuzhou University Institute of Culture and Business
Dean Dr. Su WenJing

In commemoration of 137 years birthday anniversary of an outstanding Penang Entrepreneur Mr. Tan Sin Cheng, whose origin from Fujian, China, in the support of Penang Education Ministry, our Museum, is jointly organizing “2018 Tan Sin Cheng International Forum” that will be held on September 15, 2018. The join organizers will be Penang Chinese Teachers Association, Zhong Shan Association, Vision Academy, Kwong Wah Yit Poh, SJK Yin Chuan, Chung Ling Schools Union, Penang Chinese Girls’ Union.

Tan Sin Cheng only lived until aged 42, but in his short life, he had supporting Dr. Sun Yat Sen to remove the Emperor dynasty in China, and also enhance the education, and cultural works, and left a great legacy. The 5 organizations that he founded had reached over 100 years of history, such as Penang Philomatic Union (1906), the longest surviving Chinese press in the world, Kwong Wah Yit Poh (1910), the schools that raised over many ministers of Malaysia and Singapore - Chung Ling High School (1917), the school that laid down the foundation for many children - SJK Yin Chuan, and the school that educated many outstanding women - Fujian School and now the Penang Chinese Girls’ (1920), The legacy of Tan Sin Cheng who had laid down the foundation for modern development of Penang by a Chinese Malayan Entrepreneur.

We got to know that your establishment in Business and Culture in this area is well known internationally, to allow Malaysian get to know the real spirit and culture of the Hokkien Entrepreneurs, we would like to invite you as the key note speaker for this international forum. Your Key Note talk will be on “Hokkien Entrepreneur and Asia Culture Union Development”. We would like to invite you to come to Penang and stay between September 11 to 16 2018, to do cultural exchanges with all academic sector. Our Museum will be providing your conference cost. You will be bearing the international and local transportation, and the food and accommodation. We look forward to your support and approval.

Thank you.

My Best Regards.



A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Goh Mai Loon', is written over a horizontal line.

Sun Yat Sen Museum, Penang
Representative: Goh Mai Loon
Jun 15, 2018



行程表

Tour Itinerary in Malaysia

日期与时间 Date and Time	项目 Programme	地点 Venue	备注 Remark
2018年9月11日 September 11, 2018 报到日 Registration	第一天1st day 抵达槟城国际机场 Arriving Penang International Airport	槟城国际机场 Penang International Airport	接待到酒店和用餐 Meals in the hotel
2018年9月12日 September 12, 2018	访问槟城阅书报社、光华日报和颍川小学，并和3个单位董事部与负责人等交流与指导。 Visiting Sun Yat Sen Research Centre, Kwong Wah Yit Poh, SJK Yin Chuan, exchange with boards of directors	槟城乔治市 Penang, George Town	
2018年9月13日 September 13, 2018	访问钟灵中学和钟灵独立中学，并和两校校长与老师们交流与指导 Visiting Chung Ling High School and Private School, and exchanges with Principles and teachers of both schools		
2018年9月14日 September 14, 2018	访问槟华幼稚园、槟华小学、槟华女子国民型中学和槟华独立中学，并与四校董事部、校长和老师们交流与指导。 Visiting Penang Chinese Girls' High School and Private School, Elementary and Kindergarten, exchanges with Boards of Directors, Principles and teachers of the 4 schools.		
2018年9月15日 September 15, 2018	2018年陈新政国际论坛 主旨主讲 2018 Tan Sin Cheng	LOT33 国际会议厅 LOT33 International Conference Hall	特设欢送晚宴 Farewell Dinner

	International Forum Key Note Speakers		
2018 年 9 月 16 日 September 16, 2018	回返中国, 福州 Returning to Fuzhou, China		从槟城国际机场 出发 Depart from Penang International Airport
			